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Zápisnica z riadneho zasadnutia Výboru mestskej časti 
JUH konaného dňa 05.06.2023 

v zasadacej miestnosti (spojovacej chodby) 

ZŠ, ul. L. Novomeského 11 

Prítomní poslanci:  Hostia: 
Dominik Gabriel Bc. Eva Hudecová 

Mgr. Marián Bohuš  

MBA Peter Hošták, PhD.  
Mgr. Martina Gabrhelová  
Bc. Mária Machová  

 

Neprítomní poslanci:  Prítomný garant VMČ Juh: 

Mgr. Ján Forgáč Ing. Peter Ondruš 

Patrik Žák, B.S.B.A.  

 
Program VMČ Juh 

 
1. Otvorenie 
2. Odpovede na požiadavky z minulého zasadnutia 
3. Nové požiadavky poslancov a občanov 
4. Rôzne, diskusia a záver 
 
 

1. Otvorenie 
Na úvod predseda Výboru mestskej časti JUH Dominik Gabriel privítal 

všetkých prítomných, ospravedlnil z neúčasti viceprimátorov Forgáča a Žáka, 
otvoril zasadnutie výboru, skonštatoval, že výbor je uznášania schopný, informoval 
o programe v pozvánke a dal o ňom hlasovať. 

 
 

 

Hlasovanie o programe: 

ZA 4 predseda VMČ Gabriel, poslanci Bohuš a Hošták, 
poslankyňa Gabrhelová 

PROTI 0  
ZDRŽAL SA 0  

Výsledok hlasovania: Program bol schválený 

 
Predsedajúci poďakoval prítomným poslancom za hlasovanie a otvoril diskusiu 

k zmenám alebo návrhom na zmenu programu v pozvánke. 
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Ako zmenu č. 1 pozmeňujúceho návrhu navrhol predsedajúci doplnenie nového 
bodu programu k bodu 2. Majetkové prevody týkajúceho sa doloženého materiálu 
k zasadnutiu po termíne zverejnenia pozvánky a síce vyjadrenia sa k žiadosti 
týkajúcej sa zámeny nehnuteľností – pozemkov nachádzajúcich sa v lokalite Ul. 
Východná pre žiadateľa MONOLIT Slovakia, s.r.o. 

Predsedajúci ukončil diskusiu k zmenám alebo návrhom na zmenu programu 
v pozvánke a dal hlasovať o predloženom návrhu. 

 

Hlasovanie o  zmene č. 1 pozmeňujúceho návrhu: 

ZA 4 predseda VMČ Gabriel, poslanci Bohuš a Hošták, 
poslankyňa Gabrhelová 

PROTI 0  
ZDRŽAL SA 0  

Výsledok hlasovania: Pozmeňovací návrh č. 1 bol schválený 

 
Po hlasovaní o zmenách bodov programu dal predsedajúci hlasovať o schválení 
programu ako celku v zmysle schváleného pozmeňujúceho návrhu programu: 
 

Hlasovanie o programe ako celku po schválenej zmene programu: 

ZA 4 predseda VMČ Gabriel, poslanci Bohuš a Hošták, 
poslankyňa Gabrhelová 

PROTI 0  
ZDRŽAL SA 0  

Výsledok hlasovania: Program bol schválený 

 
 

2. Majetkové prevody: 
2.1. vyjadrenie sa k žiadosti spoločnosti MONOLIT Slovakia s.r.o. k zámene 

pozemkov nachádzajúcich sa v k. ú. Trenčín 
Materiál predložila špecialistka pre majetok mesta a pozemky z Útvaru majetku 

mesta – Bc. Eva Hudecová, ktorá prítomných oboznámila, že materiál sa týka 
vyjadrenia sa k žiadosti spoločnosti MONOLIT Slovakia s.r.o. k zámene pozemkov 
nachádzajúcich sa v k. ú. Trenčín nasledovne : 
 

novovytvorená C-KN parc.č. 2315/876 o výmere 727 m2 
novovytvorená C-KN parc.č. 2315/807 o výmere 184 m2 
celková výmera spolu predstavuje 911 m2 vo vlastníctve spoločnosti 
MONOLIT Slovakia, s.r.o. 

 
za  

novovytvorená C-KN parc.č. 2337/356 o výmere 300 m2 
novovytvorená C-KN parc.č. 2337/358 o výmere 85 m2 
novovytvorená C-KN parc.č. 2337/359 o výmere 36 m2 
novovytvorená C-KN parc.č. 3410/8 o výmere 220 m2 
novovytvorená C-KN parc.č. 3410/9 o výmere 23 m2 
novovytvorená C-KN parc.č. 3410/10 o výmere 11 m2 
novovytvorená C-KN parc.č. 3410/12 o výmere 236 m2 
celková výmera spolu predstavuje 911 m2 vo vlastníctve Mesta Trenčín. 
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Ide o pozemky nachádzajúce sa v lokalite Východná ulica, na Obytným 
súborom Halalovka, kde bude spoločnosť MONOLIT Slovakia, s.r.o. realizovať svoj  
investičný zámer „Obytný súbor Nad lesíkom, Trenčín Juh. 
 
Účelom zámeny je : 
 

Pre Mesto Trenčín – na pozemkoch C-KN parc.č. 2315/807 a C-KN parc.č. 
2315/876 (v súčasnosti vo vlastníctve žiadateľa), C-KN parc.č. 3410/11, C-KN parc.č. 
2337/357 ( vo vlastníctve Mesta Trenčín) a na pozemku C-KN parc.č. 2337/360  vo 
vlastníctve Rímskokatolíckej cirkvi, farnosť Svätej rodiny Trenčín   investor – 
MONOLIT Slovakia, s.r.o.  vybuduje komunikáciu, ktorá bude po kolaudácií 
odovzdaná do vlastníctva Mesta Trenčín. Na základe stanoviska Rímskokatolíckej 
cirkvi, farnosť Svätej rodiny Trenčín – Juh  bude na pozemkoch vo vlastníctve RKC 
zriadené vecné bremeno v prospech vlastníka stavby komunikácie. 
 

Pre MONOLIT Slovakia, s.r.o. –  pozemky C-KN parc.č. 3410/9 a C-KN parc.č. 
2337/359  budú použité na výstavbu trafostanice a  budú prevedené na spoločnosť 
Západoslovenská distribučná, a.s.. Pozemok C-KN parc.č. 3410/9 bude slúžiť ako 
manipulačný priestor pre výstavbu Obytného súboru Nad lesíkom, Trenčín Juh“. 
         

Pozemky vo vlastníctve Mesta Trenčín C-KN parc.č. 3410/11 a C-KN parc.č. 
2337/357, na ktorých bude realizovaná výstavba komunikácie, budú predmetom 
nájmu počas doby výstavby, čím si investor zabezpečí dostatočne iné právo k 
pozemkom v zmysle § 139 ods. 1 zákona č. 50/1976 Zb. o územnom plánovaní a 
stavebnom poriadku. 
 

Odborné útvary Mestského úradu v Trenčíne na svojom zasadnutí dňa 
23.5.2023 odporúčajú zámenu pozemkov, navrhovaný zámer „Obytný súbor Nad 
lesíkom“ je v súlade s platným Územným plánom Mesta Trenčín. 
 

Na zasadnutie VMČ JUH prišla poslankyňa Machová, ktorá sa ospravedlnila 
za neskorší príchod z dôvodu dopravnej situácie v meste. 

 
Predsedajúci poďakoval za predloženie materiálu a otvoril diskusiu, do ktorej 

sa prihlásil poslanec p. Hošták, ktorý prítomným povedal, že v tej lokalite na 
Východnej mesto nevyberá daň z rozvoja ale keď developeri postavia komunikácie 
tak ju mestu odovzdávajú za 1 €. V lokalite Liptovská ulica svojho času MONOLIT 
Slovakia, s.r.o. staval cestu ale boli tam zbytkové mestské pozemky pod nimi a 
z okolia a tak sa im to zamenilo pozemok za pozemok. Teraz prišli s návrhom urobiť 
niečo podobné v poliach na ulici Východná ale nie je to niečo podobné. V tej lokalite 
je to jediný ucelený pozemok aj keď je pod vedením elektrického vedenia. V danej 
lokalite na podnet poslancov VMČ JUH bola vypracovaná urbanistická štúdia, ktorá 
definovala na danom území špeciálny regulatív pre komunitné záhrady a verejnú 
zeleň a preto nie je vhodné riešiť vzhľadom na ďalšie zámery predmetné pozemky 
zámenou alebo predajom. 

Poslanec p. Hošták predložil návrh uznesenia: 
„Výbor mestskej časti Juh vzhľadom na to, že predmetná parcela C-KN 

parc. č. 3410 je posledným uceleným pozemkom v lokalite polia nad ulicou 
Východná kde má mesto v budúcnosti vytvárať verejnú zeleň, Výbor mestskej 
časti Juh neodporúča zamieňať alebo predávať tento pozemok.“ 
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Predsedajúci poďakoval za diskusiu, skonštatoval, že poslanci VMČ JUH 

pristupujú ku všetkým firmám a developerom v prípade zámen alebo predaja 
hodnotných pozemkov rovnako a dal hlasovať o navrhnutom uznesení. 
 

 
Predsedajúci poďakoval prítomným poslancom za hlasovanie, ukončil bod 

programu a otvoril nasledujúci bod. 
 

3. Odpovede na požiadavky z minulého zasadnutia - máj 2023 
 
2969 občan p. Bartík: Žiada o odstránenie všetkých častí pozostatkov detského 
ihriska na ulici Kyjevská (t.j. zadné vchody BD Mateja Bela 38 a 40) a nahradenie 
plochy zeleňou (priložené foto) 

• Odpoveď ÚÚP;MHSL: MHSL nemá pre tento rok na takúto činnosť vyčlenené 
finančné prostriedky. Pre lepšiu informovanosť a vysvetlenie uvádzame, že 
pôvodne tu bola jedna dokrivená lavička a torzo šmýkaľky. Tieto boli 
odstránené cca dva roky dozadu, keď robili vlastníci bytov rekonštrukciu 
fasády domu a na tomto mieste si inštalovali zásobník na materiál a plechovú 
búdu pre robotníkov. Plocha je v pláne revitalizácie zelene (odstránenie 
betónových častí) v poradí, nakoľko podobných zbytkov betónu po starých 
pieskoviskách je po meste viac a v rozpočte nám neboli poskytnuté 
prostriedky na tento rok na tento účel. Robíme to postupne podľa finančných 
možností. Poprosíme teda občanov o trpezlivosť. 

2970 občianka p. Muráriková: v súvislosti s odpoveďou na požiadavku č. 2875, 
ktorú vlastníci BD neakceptujú žiada o návrh riešenia alebo o opravu betónových 
schodov a prístupu za BD Jána Halašu 14 až 22 (zadné vchody), nakoľko sú v 
havarijnom stave. (priložené foto) 

• Odpoveď MHSL: Na tento rok sú finančné prostriedky vyčerpané a oprava je 
závislá na finančných prostriedkoch v budúcich rokoch. 

2971 občan p. Mendel: žiada v parku pod Juhom pri bočnom vchode cintorína 
zatrávniť rozjazdenú plochu prípadne vysadiť popri ceste kríky aby sa tam nedalo 
viac zaparkovať. Taktiež žiada osadenie viacerých lavičiek, keďže na tomto chodníku 
popri cintoríne smerom na Juh nie je od Lídla až po dom smútku žiadna lavička. 
(priložené foto) 

• Odpoveď MHSL: zaradíme zatrávnenie plochy do plánu činností vo verejnej 
zeleni, s termínom realizácie do konca 6.2023. 

• Odpoveď ÚÚP: zároveň zvolá pracovné rokovanie dotknutých odborných 
útvarov mesta, správcu zelene a cintorína s cieľom doriešenia dopravného 

Hlasovanie o navrhnutom uznesení v znení: „Výbor mestskej časti Juh 
vzhľadom na to, že predmetná parcela C-KN parc. č. 3410 je posledným 
uceleným pozemkom v lokalite polia nad ulicou Východná kde má mesto v 
budúcnosti vytvárať verejnú zeleň, Výbor mestskej časti Juh neodporúča 
zamieňať alebo predávať tento pozemok.“ 

ZA 5 predseda VMČ Gabriel, poslanci Bohuš a Hošták, 
poslankyne Gabrhelová a Machová 

PROTI 0  
ZDRŽAL SA 0  

Výsledok hlasovania: Navrhnuté uznesenie bolo schválené 
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režimu v parku na komunikácií vedúcej k bočnému vstupu do cintorína. Na 
základe spoločného výstupu z rokovania, bude navrhnutý ďalší postup pri 
riešení tejto situácie (napr. riešenie parkovania pre imobilných, zabezpečenie 
vjazdu pre údržbu cintorína, revitalizácia plochy – zatrávnenie, výsadba 
krov,...). Na tomto pracovnom stretnutí by sa zároveň riešila aj otázka 
umiestnenia nových lavičiek v zmysle požiadavky, samotná realizácia je už 
otázka finančných prostriedkov na ich nákup. 

2972 občan p. Mendel: upozorňuje, že vyše dvoch týždňov nebol vysypaný 
kontajner na ulici Saratovská pri bráne cintorína. (priložené foto) 

• Odpoveď ÚSaŽP: Nádoba na komunálny odpad č. 20382, ktorá je pridelená k 
cintorínu na Saratovskej sa vyváža 1 x týždenne, podľa elektronického 
systému boli vývozy zrealizované: 3.5.2023, 10.5.2023.17.5.2023. 

2973 občan p. Mendel: upozorňuje, že pred vchodom na Gen. Svobodu 9 je 
poškodená lavička. Zároveň žiada o jej opravu a údržbu aj ostatných lavičiek 
(priložené foto) 

• Odpoveď MHSL: Opravu lavičiek zaradíme do plánu údržby mobiliáru s 
termínom realizácie do konca 6.2023. 

2974 občan p. Mendel: upozorňuje na poškodené zvislé dopravné značenie za OC 
Južanka. (priložené foto) 

• Odpoveď MHSL: Značka je už opravená 
2975 občan p. Majcher: požaduje v zastúpení obyvateľov BD Halalovka 2343 
vyčistenie plochy parkoviska pred ich bytovým domom, t.j. Halalovka 33-39. Plocha 
parkoviska nebola čistená niekoľko rokov, nachádzajú sa tam nánosy lístia a špiny 
(priložené foto) 

• Odpoveď MHSL: Čistenie komunikácií po zimnej údržbe prebieha v celom 
meste, predmetné parkovisko máme naplánované čistiť do konca mája. 

2976 občan p. Majcher: požaduje v zastúpení obyvateľov BD Halalovka 2343 
preznačenie plochy parkoviska a parkovacích miest pred ich bytovým domom, t.j. 
Halalovka 33-39. Z tejto plochy boli odstránené kontajnery na odpad z dôvodu 
výstavby polopodzemných stojísk v blízkosti. V súčasnosti sú na oboch koncoch 
parkoviska dopravné tiene, t.j. ich zrušením a novým preznačením plochy parkoviska 
by mohli vzniknúť 1-2 nové parkovacie miesta. (priložené foto) 

• Odpoveď ÚM: Preznačením sa pravdepodobne získa jedno parkovacie 
miesto. Návrh spracujeme a dáme schváliť dopravnému inšpektorátu. 

2977 občan p. Lacko: upozorňuje na nedostatočnú úpravu odtokového žľabu za BD 
Halalovka 48, kde po uložení nového teplovodu investor nezabezpečil dostatočný 
dohľad nad úpravou terénu a odtokového žľabu. Odtokový žľab je nesprávne 
uložený, pri zrážkach a odvodu vody sa tam robia kaskády, ktoré vymieľajú blatu na 
komunikáciu. Žiada o dohľad a následnú opravu do pôvodného stavu. (priložené 
foto) 

• Odpoveď ÚSaŽP;MHSL: Stavebník bude vyzvaný na odstránenie uvedených 
nedostatkov. 

2978 občan p. Mendel: prikladá k požiadavke zatrávnenia, vysadenia kríkov a 
osadenia lavičiek v parku pod Juhom dnešnú skúsenosť:  "Dole je síce od Lídla 
označenie pešej zóny ale bez problémov tam chodia autá ako dnes cca 15:20 prišlo 
auto na fotografiách a bezhlavo si zaparkoval na trávniku parku. Je to síce auto 
pohrebnej služby ale to predsa nie je správa cintorína čiže ani to nemá čo robiť v 
pešej zóne a podľa toho čo sme sa bavili včera na výbore VMČ tak už vôbec v 
žiadnom prípade nemajú čo stáť a parkovať na trávniku v parku. A keď už by sme sa 
mali baviť o tom čo tam robil tak z auta vystúpil jeden pán zobral jeden kahanec ktorý 
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priniesol na jeden hrob na cintoríne a to bolo všetko... Ak by bolo možné mohlo by 
mesto prípadne mestská polícia upozorniť aj všetky pohrebné služby že aj pre nich 
platí že tam nemajú čo robiť. Ale aj týmto prípadom sa ukázalo na čo by bolo vhodné 
v týchto miestach vysadiť popri tej ceste nejaké kríky alebo osadiť lavičky aby sa tým 
fyzicky zabránilo možnosti tam vôbec zaparkovať auto." (priložené foto) 

• Odpoveď MsP: MsP vykonáva kontrolu dodržiavania dopravného značenie č. 
317 - Pešia zóna v parku pod Juhom, avšak nedokáže uvedenú lokalitu 
kontrolovať pravidelne niekoľkokrát za deň. Ak je občan svedkom porušovania 
predmetného dopravného značenia je potrebné vec bezodkladne nahlásiť na 
linku 159. Spomínané vozidlo na priloženej fotografii resp. jeho vodič bol 
doriešený za porušenie pravidiel cestnej premávky v blokovom konaní. 

2979 občianka p. Muráriková: sa pýta na možnosť využitia nefunkčných pieskovísk 
za BD Jána Halašu 14- 22 či by sa nedali použiť na výsadbu kvetinových záhonov, 
resp. čo sa plánuje v tejto lokalite s danými pieskoviskami urobiť. 

• Odpoveď ÚÚP;MHSL: Zo strany útvaru územného plánovania je predmetná 
požiadavka vhodná na adopciu a následnú výsadbu kvetinových, prípadne 
bylinkových záhonov, odporúčame preto obrátiť sa pani Murárikovej priamo na 
náš útvar, za účelom konkretizovania a upresnenia tejto požiadavky. 

2980 občan p. Ševčík: upozorňuje na zvýšený nájazd na cyklochodníku pri 
kruhovom objazde na križovatke ulíc Soblahovská - Legionárska v smere do mesta. 
Pýta sa či je nájazd na bypass účelovo zvýšený alebo či by sa nedal znížiť. 

• Odpoveď ÚM: Nájazd je účelovo zvýšený v zmysle technických predpisov. 
Prevýšenie je 2 cm obdobne ako tomu býva na priechodoch pre chodcov. Je 
to z dôvodu zabezpečenia odvodnenia v mieste zmeny sklonu asfaltu. 

2981 občan p. Ševčík: sa pýta na trasovanie cyklotrás v smere od sídliska Juh s 
pripojením na Vážsku cyklomagistrálu po oboch stranách rieky Váh. 

• Odpoveď ÚM: Prepojenie je plánované v trase: 
- Sama Chalúpku, Osloboditeľov / alternatívne Ku Štvrtiam 
- Plánovaným podchodom popod cestu II/507 a železničnou traťou medzi 
ulicami Osloboditeľov a Javorinská 
- Po uliciach Javorinská, Stromová, alternatívne Biskupická na Vážsku 
cyklomagistrálu. Vzhľadom na finančnú náročnosť sa zatial nezačalo ani s 
projektom. 

2982 občianka p. Ševčíková: sa pýta, či mesto neplánuje využiť pri zlučovaní 
polopodzemných kontajnerov na triedený odpad niektoré na bioodpad. 

• Odpoveď ÚSaŽP: Z technických dôvodov nie je možné zatiaľ využívať 
polopodzemné kontajnery aj na bioodpad. 

2983 poslanec p. Bohuš: žiada o osadenie lavičiek v parku pod Juhom v smere od 
LIDL na sídlisko Juh, nakoľko starší občania by si radi oddýchli so svojim nákupom 
na ceste do kopca. Taktiež žiada o zhodnotenie stavu lavičiek a ich doplnenie pred 
bytové domy, nakoľko staršia generácia by sa rada stretávala a posedela si na 
lavičkách pred BD. 

• Odpoveď ÚÚP: Doplnenie lavičiek na celom Juhu je z hľadiska financií 
nereálne, odporúčame pánovi poslancovi obrátiť sa v tejto veci na útvar 
územného plánovania, s cieľom upresnenia miest na osadenie lavičiek. 
Samotná realizácia, t.j. nákup lavičiek závisí od finančných prostriedkov. 
Podľa passportu lavičiek v Panorame je ich niekde dostatok, niekde naozaj 
chýbajú. 

2984 občan p. Ševčík: sa pýta na prezentovanú informáciu viceprimátorom p. 
Žákom na VMČ JUH (február 2023), ohľadom vyradenia z možnosti zakúpenia si 
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parkovacej karty v zóne J pre obyvateľov Liptovská v novovybudovaných BD s 
priľahlými parkoviskami. Pýta sa, či už k tomu prišlo a či je to už aj v Prevádzkovom 
poriadku. 

• Odpoveď ÚM: Na zmenu rozsahu zóny s regulovaným parkovaním je 
potrebná úprava všeobecno-záväzného nariadenia mesta. Takúto zmenu 
odsúhlasuje mestské zastupiteľstvo. Rozšírenie resp. zúženie zóny s 
regulovaným parkovaním bude s poslancami riešené na jeseň 2023 

2985 predseda VMČ JUH, p. Gabriel:  "Opakovane žiadam o zrealizovanie 
účinného odvodnenia parkovacieho státia vo vnútrobloku ulice Halalovka 
(48°52'25.4"N 18°02'52.2"E). Posledná požiadavka v tejto veci bola prednesená 
09/2022 a už vtedy to bola opakovaná požiadavka." (priložené foto) 

• Odpoveď MHSL: Odvodnenie je zaradené v pláne stavebnej údržby pre tento 
rok. Požiadavka bola presunutá z minulého roka, kvôli vyčerpaným finančným 
prostriedkom v rozpočte 2022. 

2986 anonymná občianka: "Dalo by sa niečo urobiť s parkovaním pri plavárni pre 
návštevníkov plavárne? Pravidelne sa mi stáva, že tam nezaparkujem a musím platiť 
pri Kolibe. Možno vyhradiť viac miest pre plavcov a naozaj kontrolovať, či na 
vyhradených miestach neparkuje nikto iný." 

• Odpoveď MsP: Mestská polícia počas hliadkovej služby vykonáva kontrolu 
vyhradených parkovacích miest pri plavárni. 

• Odpoveď ÚM: Od vyhradenia 7 parkovacích miest pre plaváreň je toto prvá 
sťažnosť na to, že nie je kde parkovať, takže nebol dôvod aby sme sa tým 
zaoberali. Pri monitorovaní situácie sa nám ešte nestalo, že by na tomto 
parkovisku s viac ako 200 parkovacími miestami nebol kde zaparkovať. Ak sa 
zistí, že sa situácia opakuje, vyhradíme pre plaváreň viacej miest. Zatiaľ to 
však nepovažujeme za potrebné. 

2987 anonymná občianka: "Kto píše príhovory na štátne pohreby? Bola som na 
pohrebe bývalého manžela mojej tety, ktorý bol kedysi viceprimátor a nevedela som, 
či sa mám smiať alebo plakať. Úplne hlúposti o jeho rodinnom živote tam pani z 
úradu prečítala. Snáď sa im to nestáva pravidelne." 

• Odpoveď ÚKCaM: Smútočnú rozlúčku k občianskemu obradu si píše každý 
rétor sám na základe podkladov z vyplneného dotazníka. Dotazník vypĺňa 
rodina zosnulého. V dotazníku je uvedený aj telefonický kontakt na rodinného 
príslušníka, s ktorým rétor konzultuje detaily, prípadne má otázky k 
jednotlivým odpovediam. V niektorých prípadoch si rodina napíše osobný 
príhovor a trvajú na tom, aby bol prečítaný v takomto znení. V takomto 
prípade rétor na začiatku smútočného obradu sa prihovorí vetou, že je to na 
želanie rodiny a cituje ich slová rozlúčky. Podklady k odpovedi pripravila Mgr. 
Andrea Hniličková, organizátor občianskych obradov, rétor. 

2988 anonymná občianka: "Žiadame o vyčistenie plochy a okolia nového ihriska za 
BD na Západnej ulici a opravu roztrhaných sietí za bránkami." (priložené foto) 

• Odpoveď MHSL: Opravu sietí a vyčistenie priestoru máme naplánované v 
rámci údržby ihrísk do konca 6.2023. 

Predsedajúci poďakoval prítomným za nové požiadavky, ukončil bod programu a 
otvoril nasledujúci bod. 
 

4. Nové požiadavky poslancov a občanov 
 

Predseda VMČ Juh Dominik Gabriel otvoril bod programu a vyzval prítomných 
o príspevky a požiadavky k bodu programu. 
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3045 občan p. Masár: žiada o obnovu vodorovného dopravného značenia pred 
garážami na Lavičkovej ulici 3682, 3680, 3678, Trenčín Juh II (priložené foto) 
 
3046 predseda VMČ JUH, p. Gabriel: "Žiadam o opravu poškodenej hojdačky 
(poškodené kovanie na vodorovnom brvne) na detskom ihrisku vo vnútrobloku 
Halalovka-Mateja Bela. (48.872908, 18.048094)" (priložené foto) 
 
3047 predseda VMČ JUH, p. Gabriel: "Žiadam o opravu poškodenej hojdačky pre 
najmenšie deti (odtrhnutá reťaz) na detskom ihrisku vo vnútrobloku Halalovka-Mateja 
Bela. (48.872941, 18.047888)" (priložené foto) 
 
3048 občan p. Mendel: "Chcem vás požiadať či by sa dalo skontaktovať s tým kto 
má na starosti stavbu rampy pri Južanke zo strany od Gen. Svobodu 3. Išiel som 
okolo a zistil som že súčasťou tejto stavby bolo aj čiastočná rekonštrukcia priľahlého 
chodníka kde ale v pôvodnom stave bol spravený na chodník bezbariérový prístup z 
cesty (šikmý obrubník) rovnako na oboch stranách. Teraz nanovo opravenom 
chodníku osadili nové obrubníky ktoré takýto bezbariérový nájazd ale nemajú tak 
skôr ako bude stavba dokončená aby tam takýto bezbariérový prístup spravili aspoň 
tak ako bol v pôvodnom stave a rovnako je aj na opačnej strany cesty. V prílohe 
posielam fotky kde na strane od paneláku je vidieť tento bezbariérový prechod a na 
druhej strane od Južanky je už vidieť osadené obrubníky kde to nie je. Inak pôvodný 
stav na tejto strane kde to bolo je vidieť aj na googlmaps. Bolo by dobré ich s tým 
konfrontovať čo najskôr aby to vedeli spraviť lebo bariéry pre telesne postihnutých a 
ľudí s kočíkmi a podobne by sa mali odstraňovať a nie ich zbytočne na novo vytvárať 
tam kde už v minulosti boli odstránené." 
 
3049 predseda VMČ JUH, p. Gabriel: "Žiadam mestský úrad, aby po dokončení 
stavby teplovodu na Juhu vyzval stavebníka na dôkladné uvedenie pozemkov vo 
vlastníctve mesta do pôvodného stavu, aby bolo zabránené znečisťovaniu priľahlých 
častí komunikácií a chodníkov (stekanie blata v čase dažďov). Požadujem, aby v 
rámci kolaudácie stavby bola stavebným úradom odkontrolovaná celá trasa stavby a 
tak bolo zabezpečené riadne uvedenie plôch zelene do pôvodného stavu." (priložené 
foto) 
 
3050 občianka p . Ďurišová: "Obyvatelia sídliska Juh upozorňujú na nedostatočnú 
úpravu pozemkov investora - Monolit a požadujú, aby spoločnosť Monolit upravila 
svoj pozemok, nachádzajúci sa na Liptovskej ulici, nakoľko tráva za oplotením 
dosahuje už neúnosnú výšku, no najmä “CHODNÍK”, ktorý sa nachádza za 
oplotením, nakoľko tadiaľ v súčasnosti nie je možné bez problémov prejsť, výška 
trávy je ďaleko vyššia ako priemerná výška dospelého človeka, na prejdenie z 
Liptovskej ulice smerom do lesoparku Brezina ostal asi len 30cm nezarastený úzky 
priestor. Nehovoriac o tom, že na uvedených pozemkoch je premnožený hmyz." 
(priložené foto) 
 
3051 občan p. Mendel: v súvislosti s odpoveďami na požiadavky 1918 a 1810 
týkajúcich sa voľného vjazdu na cintorín pri hornej bráne cintorína na sídlisku Juh 
žiada o riešenie problému uzamykaním brány nakoľko vodiči osadené zvislé 
dopravné značenie porušujú (priložené foto) 
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3052 občianka p. Ševčíková: žiada o opravu poškodeného stĺpa svetelného bodu s 
(ID 125_73_8) na ulici M. Bela-Kyjevská (priložené foto) 
 
3053 občan p. Mendel: žiada v súvislosti s odpoveďou na požiadavku č. 2971 o 
informáciu konečného riešenia, ktoré vznikne po spoločnom zasadnutí odborných 
útvarov mesta, nakoľko sa mu riešenie zriadenia parkovania pre imobilných občanov 
nepozdáva z dôvodu prípadného porušovania vodičmi automobilov. 
 
3054 občan p. Mendel: v súvislosti s odpoveďami na požiadavky 1807, 1910 a 2890 
ohľadom výrubu brezy pred bytovým domom Šmidkeho 3 (ID dreviny 4405), ktorú 
žiadali vyrúbať a dostali zamietavé stanovisko sa opakovane pýta ako majú 
obyvatelia BD postupovať aby dosiahli to čo žiadajú, t.j. výrub dreviny? Podľa jeho 
tvrdení doteraz zaslané odpovede nenavrhovali žiadny ďalší postup. 
 
3055 občan p. Hlucháň: žiada o likvidáciu kríkov medzi BD na ulici Mateja Bela a 
Lavičkova pri dome sociálnych služieb, ktoré boli nedávno aj orezané. Nedávno tam 
auto zrazilo dieťa a domnieva sa, že tie kríky tam nepatria. 
 
3056 občan p. Hlucháň: žiada o zváženie vybudovania retardérov na ulici Lavičková 
smerom ku garážam a na spodnej križovatke s ulicou Východná, nakoľko tadiaľ 
chodia deti cez priechod pre chodcov do školy. 
 
3057 občan p. Hlucháň: žiada o zmenu režimu parkovania na Východnej ulici okolo 
kostola Svätej rodiny, nakoľko tam parkujú autá dlhodobo a blokujú tak parkovacie 
miesta pre návštevníkov bohoslužieb. 
 
3058 občan p. Brezovský: žiada o vybudovanie dodatočného chodníka na ulici 
Západná 11, nakoľko spoločná účelová cesta plniaca účel príjazdu k BD, parkovaniu 
pred ním a chodníka pre chodcov k BD je nebezpečná pre chodcov. Sám sa stal 
svedkom kolízie medzi dieťaťom a autom. (priložené foto) 
 
3059 občan p. Brezovský: žiada o dodanie odpadových košov (aspoň dvoch) na 
centrálnom chodníku z parku Pod juhom smerom k OC Južanka, nakoľko aj psičkári, 
ktorí používajú túto trasu na venčenie sa sťažovali, že nemajú kde vyhadzovať 
odpad. 
 
3060 občianka p. Ševčíková: sa pýta ohľadom zvýšenia ceny odpadov, aký bol 
dôvod a ako sa zmenil podiel separovaného odpadu voči predchádzajúcemu 
obdobiu, ktoré bolo bez zvýšenia cien. 
 
3061 občan p. Mendel: žiada o preverenie púšťania vozidiel zásobovania v 
podvečerných hodinách do priestorov za OC Južanka, ktoré sa tam nachádzajú 
mimo povolených hodín. 
 
3062 občan p. Mendel: na základe reportáže v televíznych novinách, ktorú videl v 
ostatnom čase, ktorá sa týkala neoprávneného pokutovania príslušníkmi polície 
upozorňuje, že uvedené zvislé dopravné značenie "Prejazd zakázaný" sa nachádza 
aj v meste Trenčín na ulici Partizánska. Predmetná dopravná značka už nemá oporu 
v legislatíve a preto žiada o jej odstránenie. 
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3063 občan p. Hlucháň: žiada MsP o dohľad na parkovisku pre zamestnancov pri 
ZŠ Východná v poobedňajších hodinách (15:00) 
 
Predsedajúci poďakoval prítomným za nové požiadavky, ukončil bod programu 
a otvoril nasledujúci bod. 
 

5. Rôzne, diskusia a záver 
 

Predseda VMČ Juh Dominik Gabriel otvoril bod programu a vyzval prítomných 
o diskusiu a príspevky k bodu programu. 

Do diskusie sa nikto neprihlásil a tak predseda VMČ JUH Dominik Gabriel 
uzavrel bod programu. 

Na záver predseda VMČ JUH Dominik Gabriel poďakoval prítomným za účasť. 
 
Nasledujúce zasadnutie sa bude konať podľa harmonogramu a v zmysle 

pozvánky. 
 
Zapísal: Ing. Peter Ondruš                                    
V Trenčíne, 09.06.2023               
  

       Dominik Gabriel                         
                                                                               predseda VMČ JUH 


